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DRIEMOND, VOORJAAR 2019 

 

 
 

 

BESTE MEDETUINDERS 

Allereerst willen we alle nieuwkomers welkom heten! We zitten vol en ons complex ziet er 

fantastisch uit. Het bestuur is trots. Het seizoen is al geruime tijd begonnen en (bijna) iedereen 

is lekker aan het tuinieren. Degenen die er nog niet aan zijn toegekomen, adviseren we niet 

langer te wachten. Veel kan nu nog net direct in de grond gezaaid worden. Zoals iedereen 

inmiddels heeft opgemerkt is het weer van het jaar behoorlijk wisselvallig. Volgens de 

weerstatistieken was de temperatuur in de maanden februari tot en met april hoger dan het 

gemiddelde. Dat klopt want in februari liepen we buiten met T-shirt en korte broek, terwijl het 

vorig jaar vroor tegen die tijd. Mei daarentegen was kouder dan het gemiddelde. Door het 

wisselvallige weer blijken vele gewassen en fruitbomen van slag te zijn. Sommige gewassen 

zijn vroeger en andere later. Knoflook is een maand eerder klaar, en door vele tuinders reeds 

geoogst. Vroeg gezette tuinbonen lijken het minder goed te doen van het jaar. Aardappelen in 

tegenstelling doen het veel beter dan vorig jaar. Late aardappelen zijn door sommigen al 

geoogst. Uien zijn nog niet oogstrijp, terwijl dat vorig jaar wel het geval was. Pompoenen zijn 

later, omdat het te koud was in mei. Bloemen daarentegen doen het zeer goed (zie foto 

hierboven, tuin 32/33)! Het schijnt nu warmer te worden, en we hopen dat het aanhoudt. We 

wensen alle tuinders een gezond en zeer productief tuinjaar toe!   
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WELKOM NIEUWE LEDEN   

Onze vereniging heeft inmiddels een aanwinst van 13 leden in 2019. Negen daarvan zijn 

nieuw, en drie zijn opvolgers van hun familie of vrienden. Fijn om nieuwe gezichten op ons 

complex te zien. Onder de nieuwe leden zijn er ook jonge mensen met weinig of geen 

ervaring. Maar dat maakt niet uit. Ervaring doe je in de loop der jaren op. En er lopen talloze 

ervaren mensen rond die je om advies kunt vragen. Ze helpen graag. Onze nieuwe leden zijn: 

Cees Joppe (tuin 42), Nadia Bartelink (tuin 31), Elzabeth Mengesha (tuin 8), Anita De Vries 

(tuin 8A), Henk van Vliet (102), Nikola Kapitanović (tuin 114a), Masha Erjavec en Sander 

Ossenkoppele (tuin 27), Louise Mulder en Joost Lenting (tuin 8B), Rolyne Plein (tuin 52), 

Inge Niesse en Charlotte Verhofstad (tuin 53), Mary Metz (tuin 67A), Sarah de Lange en Job 

van Tol (tuin 25), en Marieke Leinders (tuin 26). We wensen de nieuwe leden veel succes toe.  

 
 

Cees Joppe komt oorspronkelijk uit Den Haag. Zijn carrière begon 

op zee. Hij was 13 jaar toen hij in de visserij en daarna in de 

vrachtvaart ging werken. Hij wilde graag scheepstimmerman 

worden. Maar dat liep anders, en na 13 jaar op zee besloot hij in 

de bouwsector te werken.  Hij heeft 35  jaar in de bouwsector 

gewerkt en ging op 58-jarige leeftijd met vervroegd pensioen. 

Tijdens zijn werk in de bouw kocht hij een huis met een perceel 

van 1760 m
2
 in Hoogwoud. Hierop verbouwde hij zijn eigen 

groenten. Tuinieren vond hij altijd heel leuk. Hij heeft dan ook 43 

jaar ervaring in de tuinbouw. Na het overlijden van zijn 

echtgenote  verkocht hij in 2017 zijn huis in Hoogwoud en 

verhuisde naar Aetsveld. Kort nadat hij over ons vernam, kwam 

hij kennis maken en huurde meteen een tuin. Hij heeft een 

prachtige kas neergezet en tuiniert met precisie en netjes. Hij 

tuiniert met plezier bij onze vereniging en de leden die hij 

tegenkomt vindt hij vrij aardig. Hij vindt de faciliteiten op ons 

complex goed genoeg, maar een drinkwatervoorziening op het 

complex zou een pluspunt zijn geweest.    

 

Ik ben Elzabeth Mengesha en kom oorspronkelijk uit Ethiopië. Ik 

vind tuinieren leuk vooral omdat je dan je eigen groenten kunt 

eten. Via mijn buurvrouw Chequita ben ik bij deze tuin vereniging 

terecht gekomen. Meestal ga ik na mijn werk naar de tuin, dan zie 

ik niet veel mensen. Maar de mensen die ik soms spreek zijn wel 

aardig en behulpzaam.  

Groetjes, 

Elzabeth 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elzabeth Mengesha (tuin 8) 

 

Cees Joppe (tuin 42) 
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Beste medetuinders van tuindersvereniging Driemond, 

 

Als nieuwe tuinder van tuin 52 wil ik me graag even aan u 

voorstellen. Ik ben Rolyne Plein en woon met mijn zoon Maro en 

mijn man Martin in Driemond aan de Lange Stammerdijk 1. Ik 

ben dagelijks zowel in het onderwijs- als in de kunst actief. Zo 

geef ik aan de kinderen van de Jan Woudsma school in Driemond 

kunstzinnige vorming en in mijn atelier in Weesp organiseer ik 

specifieke workshops. 

 

Mijn man Martin is een internationale technisch jurist met een 

eigen kantoor in Breukelen en is tevens voorzitter van 

verschillende VvE en stichtingen. Hij heeft zich bereid verklaart 

om indien gewenst zijn juridische kennis en ervaring voor de 

tuinvereniging in te zetten. Onze zoon Maro is drie en gaat dit jaar 

naar school en samen met Martin ben ik druk met de 

voorbereiding daarvan. Zijn schoolgang zal voor mij meer tijd 

voor de tuin opleveren. Ik hoop natuurlijk wel dat Maro ook een 

klein tuintje, zou willen voor zijn eigen aardbeitjes. 

 

Toevallig kwam ik in onze dorpskrant een artikel over de 

tuindersvereniging tegen en las over de mogelijkheden van het 

verkrijgen van een tuin. Na de introductie van Chequita was ik 

gelijk enthousiast en heb toen een keuze uit de beschikbare tuinen 

gemaakt. Ik ben nu zo’n maand lekker met mijn tuin op 52 bezig   

en ervaar de hulp en deskundige adviezen van de medetuinders als 

een dankbaar geschenk. De tuinverenging komt over als een echte vriendenclub; de hulp die ik van 

verschillende leden heb gekregen is niet te beschrijven. De sfeer van de tuin geeft aan mij een vertrouwd 

gevoel en de variatie aan tuinen is een weelde.  Met veel genoegen ben ik bezig in mijn tuin en kijk uit naar de 

komende gezamenlijke ledendag. 

 

Met een vriendelijke groet, 

Rolyne Plein 

 

 

Ik ben Mary Metz. 50 jaar geleden geboren aan het zandpad nr. 

80, en sinds 1998 woon ik met veel plezier op het Joost 

Kruiswijkhof.  

 

Op het hof is weinig gelegenheid tot tuinieren, ik heb wat potten 

met planten staan. Tot voor kort vond ik dat eigenlijk wel prettig. 

Ik en tuinieren? Nou nee.  

Maar na een hectische tijd merkte ik dat juist dat gerommel met 

plantjes me de nodige rust gaf. Zo kwam ik dan ook op het idee 

om een moestuintje te nemen.  

 

Ik heb dus geen ervaring.  Zie niet eens het verschil tussen 

opkomend onkruid of een boon. Maar ik denk dat ik al doende, 

best het een en ander zal gaan leren.  En er lopen ook genoeg 

ervaren mensen rond die ik om advies kan vragen,  een aantal heb 

ik al ontmoet. En ook een goede vriend van mij heeft een eigen 

moestuin,  dus ook daar kan ik mijn vragen aan stellen. Dus ik 

hoop over een tijdje dan toch iets van eigen bodem te kunnen eten. 

  

Mary Metz (tuin 67a) 

   Rolyne Plein (tuin 52) 
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Hallo medetuinders,   

 

We zijn Masha en Sander (van tuin 27). We zijn sinds december 

afgelopen jaar verhuisd vanuit Amsterdam naar Weesp om de drukte 

van de stad wat te ontlopen.  

Beiden zijn we groot fan van de natuur en probeer we elk vrij moment 

aan te grijpen om te gaan wandelen in Nederland of te hiken in de 

bergen.  

Tijdens het ontdekken van onze nieuwe buurt zijn we de 

tuindersvereniging tegen gekomen.  Masha is altijd al bezig geweest 

met een mini-moestuin op haar balkon in Amsterdam en het leek ons 

extra leuk om het vanaf nu wat groter aan te gaan pakken. We gingen 

een kijkje nemen met de intentie dat 25 m² ruim zat is maar hebben 

ons toch laten verleiden door een flink stuk grond.  

Het begin is even klooien, het gehele huis stond vol met allemaal 

stekjes. Maar nu is het huis eindelijk weer leeg en staat alles vrolijk te 

groeien in onze moestuin. De sfeer op de vereniging is heel 

gemoedelijk. We komen er bijna nooit vandaan zonder iemand 

gezellig gesproken te hebben, iets nieuws te hebben geleerd of een 

leuk plantje te hebben gekregen. Door de hulp van iedereen om ons 

heen op de verenging, krijgen we de tuin steeds meer onder controle. 

Het is heerlijk dat we nu al producten kunnen oogsten en de bloemen 

zien groeien. Tot nu toe smaakt alles uit onze tuin heerlijk!  

 

Hallo allemaal, 

Wij zijn Sarah en Job uit Weesp, en sinds 1 juli huren we een stukje 

grond bij de vereniging. Al vanaf het begin hebben we met veel van 

jullie kennisgemaakt, en zijn we door iedereen meer dan hartelijk 

welkom geheten. Dank hiervoor! Toen wij ons eigen stuk grond 

zagen, realiseerden wij ons dat dit toch wel veel groter is dan ons 

eigen tuintje. Wat te doen met zoveel ruimte? Nou simpel, gewoon 

beginnen. En dat doen we. We zijn beginners, en we zijn begonnen. 

We vinden het leuk om te zien dat de tuinen bij de vereniging 

allemaal verschillend zijn. Moestuinen, fruitbomen en prachtige 

bloemencollecties. Alles heeft een plekje op de vereniging. De foto 

hebben wij genomen in Artis, daar komen wij vaak. Job is er 

werkzaam als dierenverzorger. Sarah heeft een abonnement en werkt bij de buren, als politicoloog bij de UVA. De 

tuinen van Artis transformeren ieder jaar in een grote ‘eetbare tuin’, waarvandaan de verzorgers iedere dag vers 

kunnen plukken voor hun dieren. De afgelopen jaren is er goed gekeken naar wat de dieren lekker vinden, en daar 

hebben we nu een goed beeld van. Zowel schildpadden als apen, allemaal zijn ze dol op de friszure begonia. En de 

giraffen eten snijbiet met smaak.  

Wij hopen op onze tuin zelf ook te gaan ontdekken wat we allemaal lekker vinden. Verder willen we een stuk 

reserveren voor mooie bloemenpracht, die hopelijk veel bestuivers aantrekken. Een bankje om alle soorten te 

determineren komt er misschien ook wel. Jullie zijn van harte uitgenodigd. Tot ziens! 

Sarah en Job  

 

ALGEMENE LEDENVERGADERING 

De Algemene ledenvergadering van 26 februari jl. werd door 24 leden bezocht. Dit is 

ongeveer een derde van het aantal leden dat onze vereniging nu telt. Tijdens de 

ledenvergadering worden belangrijke punten besproken, zaken die goed gaan, minder goed 

        Masha en Sander (van tuin 27) 

 

Sarah en Job (tuin 25) 
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gaan en beter kunnen. Daarnaast is het een gezellige bijeenkomst en kun je kennis maken met 

elkaar. We kijken uit naar een hogere opkomst bij de volgende ledenvergadering.  

 

Tijdens de ALV van 26 februari werden verschillende zaken kritisch besproken. Het bestuur 

heeft deze zaken meegenomen en bij de eerstvolgende vergadering na de ALV bediscussieerd. 

De volgende besluiten en acties zijn ondernomen:  

- de tuincontrole zal strakker worden uitgevoerd en er zal worden gehandhaafd. 

- er zal een extra tuincontrole worden ingevoerd in het najaar. Deze controle staat gepland 

op vrijdag 15 november. De bedoeling hiervan is om na te gaan of tuinen netjes worden 

achterlaten in het najaar. Dat wil zeggen: dat er geen afval op de tuinen moet worden 

achterlaten; dit trekt ongedierte aan, onkruid en plantenresten moeten geschoffeld en 

opgeruimd zijn, pvc potten, buizen, stoelen, gieters, lege watertonnen en tunnelfolie 

moeten zijn opgeruimd.  

- Er is een codeslot gekocht waarmee binnenkort het hek van het tuincomplex aan de 

Zonnehofkant zal worden opgesloten. Het tuincomplex aan de Kippenbuurtkant krijgt 

geen codeslot, omdat er meerdere ingangen naar de tuin toe zijn. De code van het slot is 

inmiddels via e-mail naar iedereen verzonden. Mocht u daar niets over hebben gehoord, 

laat het dan even weten. Hou vooral de code voor uzelf.   

- Verwaarloosde tuinen zullen niet schoongemaakt worden door middel van een uurtarief, 

noch zal er geld uit de borg worden afgetrokken. Zoals het nu gebeurt, via een 

waarschuwingsbrief van een bestuurslid werkt volgens het bestuur vrij goed.  

- Het bestuur heeft actie ondernomen met betrekking tot verhuur van vrijstaande tuinen. Er 

was opnieuw een advertentie geplaatst in de dorpskrant en Weespernieuws. Daarnaast is 

er een poster gemaakt die op verschillende locaties in Amsterdam is opgehangen.   

      

KLUSDAG  

De eerste klusdag van zaterdag 8 juni was gezellig. We genoten van de heerlijke 

huisgemaakte taart van Peter Eiking! Tevens genoten we van de lekkere aardbeientaart van 

Juul. De opkomst was nogal laag, maar dat zal wel komen door het slechte weer die dag. De 

klusdag eindigde die dag ook eerder vanwege het slechte weer.  Tijdens de klusdag werd 1 

onbezette tuin aangepakt. De ingang werd schoongemaakt en het praathuis kreeg een schoon 

jasje. We willen hierbij de medetuinders hartelijk danken voor hun inzet tijdens de klusdag.  

We kijken uit naar een hogere opkomst bij de volgende klusdag.  

 

   

DE VOLGENDE KLUSDAG STAAT GEPLAND OP ZATERDAG 7 SEPTEMBER 
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TUINCONTROLE 

Er zijn inmiddels 2 tuincontroles geweest. Bij de eerste tuincontrole zagen tuinen er over het 

algemeen netjes uit. In totaal werden 5 tuinen met veel onkruid of rommel aangetroffen en 4 

tuinen waarvan de kas aan vervanging of reparatie toe is. Deze tuinders hebben een 

waarschuwing ontvangen.  Bij de nacontrole was het onkruid verwijderd en de rommel 

opgeruimd. Tuinders die hun kas moeten repareren of vervangen krijgen 6 maanden de tijd 

om het in orde te maken. Bij de tweede tuincontrole zijn er geen brieven verstuurd. Maar het 

wil niet zeggen dat er geen onkruid werd aangetroffen. We troffen enkele tuinen aan met veel 

onkruid die nog net niet aan het uitzaaien is. Deze tuinen zullen in de loop van de komende 

weken in de gaten worden gehouden. Mocht u uw onkruid niet hebben geschoffeld, dan krijgt 

u alsnog een waarschuwing van het bestuur. U kunt dit voorkomen door spoedig uw tuin op 

orde te brengen.       

 

TUINDER VAN HET JAAR 2018 

 
 

Met groot applaus ontving de heer Jan Meijer de gouden schoffel voor tuinder van het jaar 

2018 tijdens de algemene ledenvergadering van 26 februari 2019. De voorzitter benadrukte 

dat Jan Meijer deze titel al veel eerder zou ontvangen, maar dat het niet kon omdat hij in het 

bestuur zat. Jan z’n tuinen staan er altijd netjes en prachtig bij.  Maar dat kan ook niet anders, 

want Jan is één van de eerste leden en wel het oudste lid van de vereniging met een berg 

kennis en ervaring met tuinieren. Hij is sinds januari 1977 lid van de vereniging, terwijl de 

vereniging in september 1976 werd opgericht. Jan is geboren op de Stammerdijk en is tevens 

de oudste geboren Dijker op het moment. Hij komt uit een gezin van 5 kinderen, met één zus 

en 3 broers.  Zijn ouders hadden een boerderij met koeien en schapen. Naast hun 

melkhouderij teelden zij hun eigen groenten, en hadden daarnaast een boomgaard van appels 

en peren. Hij is dus van kinds af aan bekend met tuinieren. Jan had een bok als huisdier en 

reed daarmee rond in Driemond. In zijn bokkenwagen pasten wel zes mensen. Jan werkte in 

de melkhouderij van zijn ouders, en  ‘s winters in de meel- en vogelzaadfabriek van familie P. 
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Sluis in de Kippenbuurt waar nu het huizencomplex staat. Het tuincomplex bestond toen nog 

uit grasland tot aan Diemen toe. De fabriek stond dus tussen graslanden en boerderijen in. In 

1977 werd de tuindersvereniging opgericht op verzoek van de bewoners uit Driemond. Toen 

konden alleen Driemonders een tuin huren. Jan was een van de eerste huurders, en begon te 

tuinieren op tuin 37. Na 3 jaar kon hij een tuin van 300 m2 direct tegenover zijn huis huren. 

Eigenlijk kun je zeggen dat het zijn achtertuin is. Wat is Jan zijn filosofie van tuinieren? 

Tuinieren vindt hij fantastisch, ontspannend, en wat je eraf haalt, is gezond en lekker. 

Tuinieren kost veel geld zegt Jan. Maar het gaat niet om de kosten of om winst te maken, 

maar om het genot en wat je teelt en eet. Jan heeft een enorme ondersteuning aan zijn vrouw, 

die ook uit een boerenfamilie komt. Ze houdt de tuinen onkruidvrij en hij doet de rest. Hoe 

vergelijkt Jan de tuindersvereniging van vroeger met die van nu. Hij vindt dat jonge mensen 

veel tijd stoppen in elektronica, zoals laptop en mobiele telefoons, en dat vindt hij 

teleurstellend. Hij wil jonge mensen dan ook erop attenderen dat tuinieren veel tijd kost. En 

om het leuk te houden en teleurstelling te voorkomen adviseert hij daarom klein te beginnen. 

Hij is wel trots op onze vereniging, omdat onze tuincomplex er netjes uitziet en netter is dan 

de tuindersverenigingen in de regio.  

 

 

DE VEENMOL   

De meeste tuinders zijn inmiddels op de hoogte van de veenmollenplaag 

op ons complex en de schade die deze insecten kunnen aanrichten. 

Vooral in mei zijn ze het actiefst. Ze knagen aan wortels van 

verschillende gewassen, vooral van kool, mais, knolvenkel, andijvie, 

paprika en prei. Uitjes eten ze graag op en in aardappelen tref je 

vraatgangen aan. Ze zijn nu ook aangetroffen op het tuincomplex aan de 

Kippenbuurtkant.  

Niet iedereen vindt dat veenmollen veel schade aanrichten, totdat je 

opmerkt dat je 50 gezette koolplanten in een paar dagen tijd dood zijn. Pesticiden zijn in 

Nederland niet toegestaan om Veenmollen te bestrijden, omdat ze beschermd waren. Maar 

sinds 2015 staan ze niet meer op de rode lijst van beschermde diersoorten*. Je kunt 

veenmollen niet bestrijden, maar je kunt de populatie wel onder controle houden door 

bijvoorbeeld nematoden Steinernema carpocapse toe te passen. Deze nematoden zijn te 

verkrijgen bij biocontrole (https://www.biocontrole.nl/nematoden-tegen-veenmollen-

768.html) of Biopol (https://biopol.nl/lp/steinernema-carpocapsae.html).  

Verder raden we iedereen aan veel potjes of bekers in te graven onder planken of tegels in je 

tuin. De veenmollen bouwen hun gangenstelsel onder deze planken, tegels of bloempotten 

waardoor ze in je pot vallen en er niet meer uit kunnen. Zorg er wel voor dat de opening van 

de pot 2-3 cm onder de grondoppervlakte zit. Gebruik vooral diepe potten van bijvoorbeeld 

pindakaas of koffie, omdat er door het gegraaf veel grond in de potten terecht komt. Plastic 

bekers raden we niet aan, omdat ze deze doorbijten en we denken ook aan het milieu. Ook 

kun je bloempotten met aarde op je tuin laten staan, ze graven er graag in en blijven er vaak in 

zitten. Je kunt de gevangen veenmollen aan de vogeltjes geven, of ze levend buiten Driemond 

gooien. Ieder gevangen veenmol is er eentje minder op ons tuincomplex.  

*Vaststelling geactualiseerde Rode lijsten flora en fauna in Staatscourant Nr. 36471 d.d. 23 oktober 2015. 

https://nl.m.wikipedia.org/wiki/Nederlandse_Rode_Lijst_(sprinkhanen_en_krekels) 

 

https://www.biocontrole.nl/nematoden-tegen-veenmollen-768.html
https://www.biocontrole.nl/nematoden-tegen-veenmollen-768.html
https://biopol.nl/lp/steinernema-carpocapsae.html
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BIJENPRAAT 

 

Het voorjaar is achter de rug, een periode waarin de bijen weer druk bezig zijn.  De 

bijenkasten op de tuin kwamen rustig op gang, een aantal weken terug heb ik een aflegger 

gemaakt (volk in 2-en  gesplitst). Dit omdat het volk zwermneiging kreeg. Nu hebben we 

hierdoor 2 volken staan op de tuin. 

 

Honing 

Het zou eigenlijk al kunnen, daarmee bedoel ik dat we eigenlijk al een honingkamer moeten 

kunnen slingeren, maar in Driemond gaat het niet zo vlug. De honingkamer van het hoofdvolk 

raakt wel steeds voller dus het gaat de goeie kant op. Ik hoop met de volgende bijenpraat u te 

kunnen vertellen dat we honing hebben kunnen slingeren. 

 

Tot de volgende bijenpraat! 

Roy de Bruin 

 

 

HUISREGELS  

Als laatst willen we graag de volgende huisregels toelichten, omdat vele tuinders het 

huishoudelijk reglement niet lezen of de regels vergeten zijn:   

- Bezem uw paden na het spitten en frezen. 

- Droog uw onkruid of plantenafval niet op paden die tevens gebruikt worden door andere 

leden.    

- Ruim uw mest of aarde op het hoofdpad spoedig op.  

- Zet de kruiwagens van de vereniging direct terug nadat u ze hebt gebruikt. Andere leden 

gebruiken ze ook. 

- Voor ieder bouwsel op uw tuin, dus ook compostbakken en tunnels, dient u eerst 

schriftelijk of per e-mail een aanvraag in te dienen bij  het bestuur. U kunt uw e-mail 

sturen naar tvdriemond@gmail.com. Dit is tevens het e-mail adres van de vereniging voor 

andere vragen en opmerkingen.  

- Schoffel uw onkruid op tijd, nog voordat het bloeit en uitzaait, zodat u andere leden geen 

overlast bezorgt. 

- Ruim uw rommel op, want dit lokt ongedierte naar ons tuincomplex. 

- Waterpompen mogen niet na 7 uur ’s avonds worden gedraaid, dit om geluidsoverlast 

voor omwonenden te beperken.  

- U dient spoedig te voldoen aan de rekening die u ontvangt van onze penningmeester, 

anders loopt u kans op een boete van 15 euro, daarna 30 euro (Artikel 3, huishoudelijk 

reglement).     

     

 

Alex van Schaik 

Juul Barendsen 

Willem Griffioen 

Peter Eijking 

Chequita Bhikhi 

Reacties graag naar 

tvdriemond@gmail.com 

 

 

 

 

 

mailto:tvdriemond@gmail.com
mailto:tvdriemond@gmail.com

